

# 10oz pemegang lilin kaca dengan warna biru dan babi menghadapi lilin balang untuk hiasan rumah

- 1, Sunny Group menawarkan gelas selama 26 tahun dengan semua jenis produk yang dieksport ke lebih dari 30 negara dan wilayah.
2. Berfokus pada kemewahan wangian produk dalam tempoh 10 tahun, Sunny Glassware adalah yang pembekal 80% wangian jenama di Amerika Syarikat.
3. Pasukan pereka yang memenangi ke hadapan telah memenangi kepercayaan dari banyak jenama mewah seperti NEST Fragrance. Pasukan reka bentuk berbakat tidak dapat ditandingi di China.

## Product Details

Nama unsur	400ml pemegang lilin kaca kucing yang cantik dengan warna biru matte
Nombor item	SGHY9090808
saiz	Atas dia: 94mm Bottom dia: 94mm Tinggi: 113mm Berat: 438g Kapasiti: 412ml
Masa pensampelan	1.5 hari jika bentuk dan saiz produk wujud 2.15 hari jika anda memerlukan bentuk baru dan saiz produk
pakej	24pcs / 36pcs / 48pcs keselamatan tetap pembungkusan dan sebagainya. Untuk kadbod eksport dengan pembahagi telur
MOQ	3000pcs
Masa penghantaran	Dalam tempoh 35 hari selepas pesanan disahkan
Terma pembayaran	Deposit 30% oleh T / T terlebih dahulu, baki terhadap salinan B / L
Ciri-ciri Produk	1. Harga yang berkualiti tinggi dan kompetitif 2. Ujian FDA, SGS, LFGB dll. 3. mesra alam 4. Ia secara meluas bertujuan untuk majlis perkahwinan, pesta, rumah, bar, dll. 5. mesin dibuat

## More Product Pictures







Office & Sample Room





## Certifications



ISO9001:2008



Onsite Audited



Green & Social Compliance

ASTM

FDA



[Laman belakang](#)

## **hubungi Kami**

Sekiranya anda berminat dengan produk ini, berunding dengan segera. Atau kirimkan lebih banyak maklumat ke alamat e-mel saya dan saya akan menghubungi anda secepat yang mungkin. e-mel: [sales26@sunnyglassware.com](mailto:sales26@sunnyglassware.com)

Maklumat mengenai hak cipta Shenzhen Sunny Glassware Co., Ltd. Sejak tahun 1992, kami telah menjadi pembekal terkemuka candlestick di China. Pemegang lilin kaca / seramik / konkrit Lain-lain aksesori sepadan terutamanya dieksport ke Amerika Syarikat, Kesatuan Eropah, Australia Lebih dari 24 tahun pengalaman. Kami dengan tegas mengikuti kualiti, pasukan kawalan kualiti kami memeriksa produk dari bahan mentah untuk pengeluaran, dan kemudian secara beransur-ansur membungkusnya dan secara ketat mengawal selaras dengan piawaian AQL. Kami sedang menunggu untuk pertanyaan dan kerjasama anda. 10oz pemegang lilin kaca dengan warna biru dan babi menghadapi balang lilin untuk hiasan rumah.